
Lions Club International MD 107-G 
                           Piirikuvernööri DG Olavi Vesanen 

Phone +358503385047, e-mail: olavi.vesanen@lions.fi 
             G-piirin teema: Lions-paikallinen moninaisuus 

PÖYTÄKIRJA 
 
Aihe:         107-G piiri  Työvaliokunnan kokous 
Aika:         23.1.2018  klo 17.45 - 20.15 
Paikka:      GoToMeeting 
 
Jakelu sähköpostitse:  DG Olavi Vesanen, 1VDG Mauri Koskela, 2VDGHeikki Näsi, IPDG Kari Edelmann,  
CS Olavi Harju, CT Erkki Iso-Markku, GLT Jonny Paananen, GMT Heikki Rautiainen, GST Jorma Tuhkanen, 
PuSu Ilkka Sainio, 100-v Pertti Jämsen, LC Quest Eila Pelli,  alueen puheenjohtajat Taisto Kotila, Mikko 
Kauranen, Hannu Polvinen, Jukka Könni ja Terttu Möttönen 

Läsnäolleen nimi on alleviivattu. 
 

1.   Kokouksen avaus 
      DG Olavi Vesanen avasi kokouksen klo 18.00 ja toivotti osallistujat tervetulleiksi 
      työvaliokunnan toiseen GoToMeeting kokoukseen. 
 
2.   Kokouksen järjestäytyminen ja läsnäolijat 
      DG Olavi Vesanen toimi kokouksen puheenjohtajana.  CS Olavi Harju toimi sihteerinä  
      ja hän suoritti nimenhuudon. 
 
3.   Piirikuvernöörin tiedotteet  
      DG Olavi Vesasen tammikuun tiedote käytiin pääkohdittain läpi. DG Olavi Vesanen  
      esitti toivomuksen, että hän saisi hyvissä ajoin tiedot niistä asioista, jotka halutaan 
      seuraavaan piirikuvernöörin tiedotteeseen. 
 
4.   Jäsenkasvu- ja koulutussuunnitelmat 
      DG Olavi Vesanen sanoi, että klubien toiminta ennallaan, piirin jäsenmäärä jonkin 
      verran laskenut. Klubeissa on panostettava jäsenten pysyvyyteen. Kasvupotentiaali on 
      naisissa, heitä lisää. 
      1VDG Mauri Koskela on selvittänyt, voitaisiinko Keuruulle saada uudelleen Leo- 
      klubi. Hän esitti, että koko perheen mukaan tulo lions toimintaan voisi olla hyvä 
      asia. Hän toi esille klubeja koskevan uudistuksen, jossa klubien on jatkossa nimettävä 
      GAT-tiimi, jonka jäseniä ovat: jäsenjohtaja, koulutusjohtaja, palvelujohtaja ja LCIF 
      vastuuhenkilö. Piirissä tämä GAT-tiimi jo on. 
      2VDG Heikki Näsi kertoi, että heillä, LC Kivijärven kokouksessa, oli ollut mukana  
      nuorisovaltuuston puheenjohtaja. Oli suunniteltu yhteistyötä ja nähtiin myös, että  
      nuorisovaltuustosta on mahdollista saada uusia jäseniä klubiin. 
      GLT Jonny Paananen sanoi, että tavoite on lisätä koulutusta 10% ja yhtenäistää piirien 
      koulutussuunnitelmia. Hän esitti myös koulutuksen hajauttamista piirissä. GLT koulutus 
      24.3.2018 Seinäjoella. Voiko ARS rahoja käyttää koulutukseen? 
      Apj Taisto Kotila toivoi, että GMT ja GLT toiminta tehostuisi DG:n johdolla. Hän esitti,  
      että jatkossa aluefoorumi olisi syksyllä ja keväällä. 
      Apj Mikko Kauranen kysyi, että voisiko aluefoorumeissa olla myös koulutusta. 
 
5.   Toimikunta-asiat 
       Painotettiin DG:n johtaman tiimin GMT, GLT ja GST toimintaa. Kokous voisi olla vielä  
       kevätkaudella. Tulevan kauden syksyllä toiminta heti käyntiin. 
       IPDG Kari Edelmann painotti jäsenten pysyvyyttä, jäsenkasvua ja naisia lisää. 



6.   Ensi vuoden virkailijatilanne 
      1VDG Mauri Koskela esitteli tulevan hallituksen nimilistan. Nimiä puuttuu vielä, 
      etenkin Apj ja Lpj nimiä puuttuu. Tavoite, Karstulan piirihallituksen kokoukseen  
      10.2.2018 mennessä piirihallitus on koossa. 
 
7.  Piirin talous, rahatilanne  
     CT Erkki Iso-Markun viestin mukaan piirin rahatilanne on hyvä, kaikki laskut on    
     maksettu. Hallintotili 13215,12€ ja aktiviteetti=nuorisoleiri 2019  11972,00 
 
8.  Hakemukset: nuorisoleiri 2019 ja piirin vuosikokous 2020 
     Hakemusten määräaika 5.2.2018  Hakemuksia on ja DG Olavi Vesanen esittelee ne 
     piirihallituksen kokouksessa 10.2.2018 
 
9.   Aluefoorumit 
      Aluefoorumit pidetään viikolla 10   5.3.-11.3.2018  Aluefoorumeissa on mukana:  
      DG 1 foorumi, 1VDG ja 2VDG 2 foorumia kummallekin. 
      1-alueella foorumi on 6.3.2018 Toivakassa 
      GLT Jonny Paananen esitti, että uusien jäsenien perehdyttämistä voisi olla foorumien 
      ohjelmassa. 
 
10.  Klubivierailut 
       DG 30 vierailua, 1 jäljellä. On antoisaa hommaa. 
       1VDG 19 vierailua, 1 jäljellä 
       2VDG 10 vierailua, kaikki vierailut tehty 
 
11.  Seuraavat kokoukset 
 Työvaliokunnan kokoukset Piirihallituksen kokoukset 
  21.3.2018    etäkokous  10.02.2018    Karstula 
    Naisilla oma kokous 10.2.2018. Ensi 
                                   vuonna katsottava, ettei yhtä aikaa.
                       07.04.2018    Matara 
     5 / 2018         vaihtokokous, Keuruu 
      Aluefoorumit:  vko  10/2018   Apj:t  vastaavat 
 G-piirin vuosikokous: 21.4.2018  Joutsa 
 Suomen Lions-liiton vuosikokous:  8. -10.6.2018  Oulu 
 Muita tilaisuuksia:  17.3.2018 uudet jäsenet ja kummit koulutus, Matara 
                                                     24.3.2018  tulevan kauden Apj ja Lpj koulutus, Matara 
 
12.  Muut asiat 
       Esille tulleita asioita: Itämeri projekti 
   PuSu ja Lion Quest yhteisprojekti 
      Sri Lankan ammattikouluprojekti 
      Asiat esitellään piirihallituksen kokouksessa 10.2.2018 ja päätetään miten toimitaan. 
 
13.  Kokouksen päättäminen 
       DG Olavi Vesanen päätti kokouksen klo 20.13 
 

 


